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Årsmötesprotokoll 2018 
Keita Gaming 

 
 
Plats och tid: 
Högskolan Dalarna, Biblioteket. Svärdsjögatan 53, 791 31 Falun 
Lördag 31 mars 
 
Närvarolista: 
Emanuel Ekström 
Henric Carlsson 
Dennis Henbo 
Pontus Gröning 
Max Blick 

§1 Mötets öppnande 
Mötet förklarades öppnat kl 13:15 av Emanuel Ekström. 
 

§2 Mötets behörighet 
Kallelsen skickades ut mer än 2 veckor i förväg till samtliga medlemmar och mötet beslutade 
således mötet behörigt. 
 

§3 Val av mötets ordförande 
Emanuel Ekström valdes till mötets ordförande. 
 

§4 Val av mötets sekreterare 
Henric Carlsson valdes till mötets sekreterare. 
 

§5 Val av justerare 
Dennis Henbo och Pontus Gröning valdes till mötets justerare. 
 

§6 Föregående års verksamhetsberättelse 
Verksamhetsberättelsen redovisades av Emanuel Ekström och lades till handlingarna, se 
bilaga 1. 
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§7 Föregående års ekonomiska berättelse 
Ekonomiska berättelsen redovisades av Henric Carlsson och lades till handlingarna, se 
bilaga 2. 

§8 Revisionsberättelse 
Revisionsberättelsen redovisades och lades till handlingarna. Revisorn rekommenderade 
styrelsen ansvarsfrihet, se bilaga 3. 

§9 Ansvarsfrihet 
Mötet röstade enhälligt för att ge föregående års styrelse ansvarsfrihet. 

§10 Inkomna motioner 

Motion 1: Utvecklingansvar & prioritet av utveckling 
Mötet röstade enhälligt igenom motionen. Se bilaga 4. 

§11 Kommande års verksamhetsplan 
Årets verksamhetsplan antogs och lades till handlingarna, se bilaga 5. 

§12 Budget & medlemsavgifter 
Mötet beslutade att medlemsavgiften skall vara 0 kr under 2018. 
Årets budget antogs och lades till handlingarna, se bilaga 6. 

§13 Val av styrelse 
Mötet röstar enhälligt in Emanuel Ekström som ordförande. 
Mötet röstar enhälligt in Henric Carlsson som kassör. 
Mötet röstar enhälligt in Dennis Henbo som sekreterare. 
Mötet röstar enhälligt in Jonathan Swanberg som ledamot. 

§14 Val av revisor 
Mötet röstar enhälligt in Emil Hellebjörk som revisor. 

§15 Val av valberedare 
Mötet röstar enhälligt igenom att styrelsen agerar valberedare. 
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§16 Övriga frågor 

1. Ansvariga för marknadsföringsgruppen 
Mötet röstar enhälligt för att två personer ska ansvara för marknadsföringsgruppen, vilka 
utses av styrelsen under året. 

2. Ansvariga för turneringsgruppen 
Mötet röstar enhälligt för att styrelsen ska arbeta mot två turneringsansvariga, och att dessa 
utses av styrelsen. 
 
 3. Apple Thunderbolt-skärmar 
Mötet röstar enhälligt för att styrelsen under året ska besluta vad som ska göras med de två 
Apple Thunderbolt-skärmar som köptes in under 2015. 

§17 Mötets avslutande 
Mötet avslutades kl 14:45.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
_________________________ _________________________ 
Emanuel Ekström Henric Carlsson 
Mötesordförande Mötessekreterare 
 
 
 
_________________________ _________________________ 
Dennis Henbo Pontus Gröning 
Justerare Justerare 
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Keita-Gamings år har varit händelserikt och vi har kommit en lång väg under året. 
Keita-Gaming har under året jobbat väldigt nära spelföreningen CSGOSWE (som driver 
Facebookgruppen Counter-Strike Global Offensive (Sverige) och SAITS AB som driver 
utvecklingen av Keita-Gamings webbsida. 
 
Verksamhetsberättelsen går igenom händelser kvartalvis: 
 
Kvartal 1: 
Samarbetsturneringar på Keita-Gaming. 
Samarbetstävling med Zowie by BenQ, 
CSGOSWE & NordicHardware. 

Kvartal 3: 
CS:GO 1v1-turnering. Summer 
Time-period. Samarbetsturnering med 
SteelSeries (#100 i CS:GO). Övergång till 
Discord. 24-timmars leveranspolicyn.  

Kvartal 2:  
Samarbetsturnering på Keita-Gaming. 
Samarbetstävling med MSI hos 
Keita-Gaming. King of Nordic Hearthstone. 
Resa till Birdie. Dreamhack Summer 2017.  

Kvartal 4: 
XTRFY custom made musmatta. 
STEAM-ID64 länkade konton. Intel Optane 
SSD 900P-Series 1v1 CUP. Jultävling 2018. 

Samarbetsturneringar på Keita-Gaming: 
Under året så har Keita-Gaming arrangerat en hel del samarbetsturneringar med större 
prispott än ordinarie turneringar. Detta tack vare sponsorer som har gått in med produkter till 
prispotten. Under året har Keita-Gaming haft samarbetsturneringar med: CSGOSWE, XTRFY, 
NordicHardware,  MSI, Intel, Plantronics, King of Nordic (ESEN Studio), Birdie, Zowie by BenQ 
och SteelSeries. 
 
Turneringarna har främst varit i CS:GO men Hearthstone och League of Legends har också 
varit aktuella. Hearthstone har enbart varit aktuell för XTRFY och King of Nordic.   
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CS:GO 1v1-turnering: 
Sommarperioden bjöd inte bara på en fräsch grafisk profil med somriga färger utan även på en 
hint om att en announcement skulle göras. Kort därpå så ställde marknadsgruppen en fråga 
som medlemmarna fick reagera på angående 1v1-turneringar i CS:GO. Medlemmarna röstade 
för att Keita-Gaming skulle börja arrangera 1v1-turneringar.  
 
Kort därpå bekräftade vi även att det var på gång och planeringen började. Under kvartal 3 och 
4 arrangerades en 1v1-turnering (den allra första) tillsammans med Zowie by BenQ, som 
sponsrade turneringen med en 240hz gamingskärm i förstapris. Därefter så arrangerades en 
1v1-liga i 3 veckor tillsammans med Intel.  
 

 
 
Övergång till Discord: 
Under sommaren 2017 så övergick Keita-Gaming till att använda Discord som officiell 
kommunikationsplattform under turneringarna istället för IRC som tidigare användes flitigt. I 
och med denna övergång så ingick även Keita-Gaming i ett partnerskap med Discord. 
Discord-servern växte explosionsartat och vid årsskiftet hade servern över 2000 unika 
medlemmar. Övergången har hjälpt till i kommunikationen mellan administrationen och 
medlemmarna på ett fantastiskt sätt och utvecklingen av den interna chatten avslutades på 
grund av framgången med Discord.  
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24-timmars leveranstid & SteamID64-anslutna medlemskonton: 
Kvartal 3 & 4 bjöd på två fantastiska funktioner som hjälpte turneringsadministratörer, 
medlemmar och som ökade efterfrågan på Keita-Gamings turneringar mycket. Keita-Gaming 
övergick i kvartal 3 till en ny prispott med CS:GO-keys istället för presentkort och kunde 
därför även övergå till en 24-timmars leveranstid istället för den tidigare leveranstiden på 60 
dagar.  
 
CS:GO-keys har varit väldigt smidigt att betala ut och är väldigt lättillgänligt för vår kassör att 
köpa in. Denna förändring togs emot på bästa möjliga sätt av medlemmarna.  
 
Under kvartal 4 så utvecklade SAITS AB en funktion som krävde att medlemmarna anslöt sina 
konton med sitt Steam-konto för att få fortsätta spela CS:GO-turneringar. Denna funktion 
skapades för att medlemmar inte längre skulle kunna använda smurf-konton eller dylikt för att 
kunna delta om deras huvudkonto hade blivit bannat. Även denna funktion togs emot på bästa 
möjliga sätt av medlemmarna och tidigare stort problem fick sin lösning.  
 
XTRFY-partnerskap & custom made musmatta: 
Sent under året ingick Keita-Gaming och CSGOSWE ett partnerskap med XTRFY. XTRFY 
agerar huvudsponsor åt Keita-Gaming och har även tillverkat 200 custom made musmattor 
som ska användas i Keita-Gamings turneringsprispotter och andra händelser. I avtalet med 
XTRFY så signades också 6 individuella 1v1-turneringar med XTRFY-produkter i.  
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Birdie 2017 & Dreamhack Summer 2017: 
Birdie 2017 arrangerades i Uppsala i Maj 2017. Keita-Gaming var på plats med monter och 
marknadsförde turneringsverksamheten och varumärket. Montern byggdes och underhölls av 
Emanuel Ekström & Dennis Henbo. Under eventet i Uppsala så hade Keita-Gaming många 
möten med Birdie och ESEN Studio om framtida event.  
 
Utöver Birdie 2017 så var även Keita-Gaming på plats på Dreamhack Summer 2017 och 
rapporterade på sociala medier samt hade verksamhetsdrivande möten. Bland annat drevs 
partnerskapsfrågan med XTRFY extra mycket under Dreamhack-besöket.  
 

 
 
Årets utveckling gjord av SAITS: 
Föreningen har under året anlitat SAITS AB som utvecklare för Keita-Gamings webbplattform 
och under året så har flera saker gjorts men huvudsakligen så har SAITS utvecklat ett nytt 
avdelningssystem som kallas för klubbsystemet. Klubbsystemet är anpassat för att matcha de 
nya kriterierna som Sverok har upprättat för att en avdelning ska bli bidragsgivande.  
 
Utöver detta så har funktionen som är nämnd ovan (SteamID-funktionen) utförts av SAITS. 
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Keita Gamings ekonomi har sammanfattningsvis varit god under verksamhetsåret , men har 
krävt förhållandevis drastiska förändringar i verksamhet och budget på grund av oförutsedda 
konsekvenser efter förändringar från riksförbundet Sverok. 
 
I början av andra kvartalet 2017 fick föreningen in ca 500 kSEK i bidrag från tidigare år vilket 
tillsammans med överskott täckte första halvårets utveckling och utgifter. Under det tredje 
kvartalet led föreningen av de förändrade aktivitetskraven för avdelningar vilket ledde till 
minskat bidrag och låg likviditet.  
 
Efter möte med Sverok fick Keita i slutet av november undantag från det nya aktivitetskravet 
med motivering att föreningen inte hunnit förändra systemet att samla in allt 
aktivitetsunderlag. Keita var också i behov av kapital för att utveckla sådan funktionalitet, 
vilket påbörjades under december. Det tidigare uteblivna bidraget kom således in på kontot i 
slutet av året och innan utvecklingskostnader tillkommit vilket bidrog till det relativt höga 
resultatet. 
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